

《单词百科:Autosampler是什么意思?Autosampler怎么发音?Autosampler的解释和用法》

英语单词Autosampler是什么意思?Autosampler怎么读?Autosampler怎么发音?简答网为您整理了Autosampler的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



Autosampler怎么读

Autosampler的读音:[, ɔ :t ə ' s æ m p l ə]

Autosampler的意思

1、自动取样器，自动纤维长度试验仪;

Autosampler的相关词组

1、autosampler vial [医]自动采样瓶;

Autosampler的双语例句

1、The structure of the autosampler resulted in reduction of band broadening related to the sample introduction and improvement of anticarryover performance.

这种自动进样器的结构具有减小样品引入造成的谱带展宽和防止样品过载的特点。

2、In order to realize full automation of chromatographic analysis, the gradient elution system with two high pressure pumps, fast-scanning photodiode array detector (PAD) and autosampler have been controlled as a system by IBM PC/ XT microcomputer.

该仪器把梯度洗脱装置、光二极管阵列扫描检测器及自动进样器作为一个系统用一台微机进行控制、数据采集和处理，从而实现液相色谱分析的全盘自动化。

3、Development and Application of Three-dimensional Autosampler with the Function Module

一种新型带通用模块三维自动进样器的研制与应用

4、Development of an autosampler for ~ (13) C mass spectrometer

~ (13) C质谱仪自动进样器的研制

5、Development of hydraulic-operated autosampler and its application in mineral separation plants

水动式自动取样机的研制及在选矿厂中的应用

6、Validation of the accuracy of the HPLC Autosampler's injection is necessary for Chinese drug GMP authentication.

验证自动进样器进样量的准确性，符合中国药品GMP认证的要求。

7、The working principle, configuration and performance of an autosampler of 13 C mass spectrometer used for expiration gas analysis are described.

介绍了自行研制的13C质谱仪自动进样器的工作原理、结构和性能。

8、Methods: Waters 717 high performance liquid chromatogram, Waters 2996 diode array detector, low pressure quaternionic pump, autosampler;

方法：Waters717型高效液相色谱仪，Waters2996二极管阵列检测器，低压四元泵，自动进样器；

以上是简答网为您整理的Autosampler怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于Autosampler的用法、Autosampler的释义、Autosampler的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Autosampler>

